

March 25rd ,2024

Dear Valued Customer,

Due to the incident in EVYAP port on 16th March,2024, 3 of the 4 gantries on main pier of the terminal have been heavily damaged, Main pier where AEM3/AEM6 vessels are berthed will be closed for operation for a long time, We hereby inform you that COSCO SHIPPING LINES have to discharge all EVYAP cargo to SAFI port, which will convenient for your delivery.

Thank you for your patience, consistent support and understanding as always. Should you have any questions at all, please do not hesitate to contact our local agency.

COSCO SHIPPING Lines

*We Deliver Value*  
价值·因运而生



中远海运集装箱运输有限公司  
COSCO SHIPPING LINES CO., LTD.

2024年3月25日

尊敬的客户：

因2024年3月16日在土耳其EVYAP码头的事故，造成干线船舶挂靠泊位上的4个桥吊中已经有3个严重损坏，我司AEM3/AEM6线船舶后续无法正常挂靠码头作业，为便于您提货，我们将安排原计划卸EVYAP的货物改卸SAFI码头。

中远海运集运感谢您始终如一的支持和理解。如果有任何疑问，请随时与我们联系。

中远海运集装箱运输有限公司

